
Motion till riksdagen 

1989/90: Ub653 
av Arne Mellqvist m.fl. (s) 

En systemvetenskaplig linje till Falun-Borlänge 

ADB-utbildning bedrivs idag vid Högskolan i Falun-Borlänge på lokal ut

bildningslinje om 80 poäng. Den snabba utvecklingen av näringslivet i landet 

och även inom regionen ökar ständigt behovet av personal med längre dato

logisk utbildning än vad högskolan för närvarande kan erbjuda. 

En utredning där representanter för högskolan, Borlänge kommun och 

näringslivet ingått har ingående studerat behovet av arbetskraft inom ADB

området. Man konstaterade då, att företagen i regionen har behov av perso

ner med längre systemvetenskaplig utbildning och att denna arbetskraft är 

svår att rekrytera från storstadsområden. 

Samtidigt konstaterades att de studenter som utexamineras från den sy

stemvetenskaplig linjen på 80 poäng har lätt att få plats utanför närområdet 

samtidigt som de har för smal utbildning för regionens näringsliv, som genom 

strukturomvandlingarna fått en stark utveckling på dataområdet. 

Inrättandet av en systemvetenskaplig linje om 120 poäng bör alltså snarast 

inrättas vid högskolan Falun/Borlänge. 

Kostnaderna för den föreslagna linjen kan bestridas av de medel som av

satts i Bergslagspropositionen och där drygt tre milj. kr. finns att tillgå och 

som beräknas väl täcka resursbehovet. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om inrättande av en systemvetenskaplig linje vid högsko

lan i Falun-Borlänge. 

Stockholm den 25 januari 1990 
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Leo Persson (s) Inger Hestvik (s) 

Bengt-Ola Ryttar (s) 

fiOf•b 96700. Stockholm 1990 

16 


